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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Raadsinformatiebrief op  
15 oktober 2015 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter: De heer K. Roskam 
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de uitwisseling Raadsinformatiebrief om 21.50 uur.  

21.50 – 22.00 uur 1. Samenleving Voorop  

 Over dit onderwerp zijn geen vragen. 

 

2. Leerlingenvervoer 2015-2016  

Wethouder Van Beurden zegt dat het leerlingenvervoer voor 2016 op de-
zelfde manier wordt ingericht als in 2015. Het is hem niet bekend of er be-
zwaren zijn ingediend. Hij zal dat nagaan.  

Het budget wordt minder dan in 2015 maar hij kan daar nog geen cijfers 
over geven. Het gaat in totaal om 110 tot 120 leerlingen.  

 

3. Het nieuwe inzamelen 

 Wethouder Van Beurden zegt dat de gemeente met bepaalde organisa-
ties in gesprek is over de nieuwe manier van afval inzamelen. Eén van die 
partijen is bijvoorbeeld de muziekvereniging die op dit moment papier in-
zamelt. Een andere partij die gebruikte spullen inzamelt is het Kringloop-
centrum.  

Met de professionele inzamelpartijen wordt pas gesproken als de gemeen-
teraad een keuze heeft gemaakt en daarna wordt het traject van gunnen 
en inkopen ingezet. 

 

De raad bepaalt eerst het inzamelsysteem daarna werkt het college dat 
verder uit en wordt dit voorgelegd aan de gemeenteraad. Na goedkeuring 
van de gemeenteraad vindt de aanbesteding plaats. 

Hij verwacht niet dat de huidige manier van inzamelen gehandhaafd blijft. 
Onder de bewoners is een enquête uitgezet waarop 1200 reacties zijn 
ontvangen. Hij heeft nog geen exact beeld van de uitkomst van deze en-
quête. 

De gemeente heeft dit traject ingezet omdat de landelijke normen voor af-
valinzameling zijn verscherpt. De kosten zullen daardoor oplopen en dat is 
de reden waarom de gemeente het restafval anders wil inzamelen. 

Op het moment dat de wijzigingen worden doorgevoerd vraagt dat een uit-
gebreide communicatiestrategie richting de burgers. Op dit moment zijn de 
inwoners tevreden over de huidige manier van afvalinzameling.  

 

4. Stand van zaken erfgoed 

Wethouder Van Beurden zegt dat er over een periode van vier jaar een 
bedrag van € 20.000,00 in de begroting is opgenomen voor de aanwijzing 
van negen monumenten. In 2016 is daarvoor een bedrag van € 5.000,00 
in de begroting opgenomen. Jaarlijks wordt het bedrag met € 5.000,00 
verhoogd totdat het maximumbedrag van € 20.000,00 is bereikt. 

 

5. Nieuwe website 

De burgemeester antwoordt dat eerder op de avond een presentatie over 
de stand van zaken van de website is gegeven. Daar werd duidelijk dat de 
website op dit moment klaar is voor verdere ontwikkeling. Daarbij zijn de 
wensen van de burgers leidend. Er is geen ruimte voor wensen ingebracht 
vanuit de raadsleden.  
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Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 22.00 uur. 
 


